
https://medische-ethiek.nl/voorzitter-academie-voor-het-leven-abortus-en-euthanasiewetgeving-promoten-is-g
rote-fout/ 1 september 2020

1 / 2

Voorzitter  Academie  voor  het  Leven:  ‘Abortus-  en
euthanasiewetgeving promoten is grote fout’
Katholiek Nieuwsblad, 1 september 2020

Katholieke politici zouden geen enkele pro-abortuswetgeving moeten onderschrijven of bevorderen. Dat zei de
voorzitter van de Pauselijke Academie voor het Leven zaterdag. Aartsbisschop Vincenzo Paglia riep daarnaast
alle katholieken op om het ‘Evangelie van het Leven’ te promoten.

‘De Kerk is erg helder’
“De Kerk is in dit opzicht erg helder. Het is een antwoord van de Catechismus. Het is een grote fout om abortus-
en euthanasiewetgeving te bevorderen”, aldus Paglia.

25 jaar Evangelium Vitae
Hij sprak voor een bijeenkomst van CELAM, de organisatie van Zuid-Amerikaanse bisschoppen, over de
encycliek Evangelium Vitae (‘Het Evangelie van het Leven’) van paus Johannes Paulus II. Dit jaar is het 25 jaar
geleden dat dat document verscheen.

‘Alle levens beschermen en helpen’
Katholieke politici “moeten ophouden” wetten te promoten die gericht zijn tegen het leven van ongeboren
kinderen. “Daarover bestaat geen twijfel.”

Politieke leiders moeten volgens Paglia proberen om “slechte en zondige wetgeving” te verbeteren. Christelijke
en niet-christelijke politici “moeten de validiteit horen van het beschermen en helpen van alle levens, in het
bijzonder die van de meest kwetsbaren”. Ook over die verplichting “bestaat geen twijfel”.

Kerkelijke maatregelen?
Paglia werd gevraagd naar eventuele kerkelijke maatregelen tegen katholieke politici die abortuswetgeving
steunen.

Hoewel niet naar Amerika werd verwezen, is dat een discussie die daar voortdurend oplaait, zeker in jaren
waarin presidentsverkiezingen worden gehouden.

De redding van de zondaar
Paglia antwoordde dat deze politici “zeker dwalen”. Maar hoewel de Kerk de zonde wil veroordelen, moet zij
vooral gericht zijn op de “redding van de zondaar”.

“Wij zijn geïnteresseerd in de helderheid van het veroordelen van de fout, maar we moeten alles doen om
degene die dwaalt te bekeren, om te helpen hem te redden.”

‘Bekering tot het Evangelie van het leven’
“De Kerk heeft een grote verantwoordelijkheid zodat haar leden zich allereerst bekeren tot het Evangelie van
het leven, tot de schoonheid van het leven. Het is belangrijk dat we het vuile werk van de dood vermijden en
het schitterende werk van het leven verrichten.”

Behalve in de Verenigde Staten woedt ook in verschillende Latijns-Amerikaanse landen momenteel een debat
over het al dan niet liberaliseren van abortuswetten.
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Overgenomen met toestemming van Katholiek Nieuwsblad.
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